

Ayuntamiento de Castellón de la Plana

ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POR LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO CENTRO EL DÍA 27 DE FEBRERO DE 2019.

Nº y Clase de Sesión: 2/2019. (ordinaria).

Día y hora: 27/2/2018 a las 19,00 hs.

ASISTENTES:

PRESIDENTE

D. Omar Braina Bou

Vicepresidente

D. Ignasi García Felip

Representantes Grupos Políticos Municipales.

Da. Cielo Leiros Otero Grupo Político Municipal Ciudadanos Castellón

Da. Soledad Sorribes Martínez Grupo Político Municipal PSOE

Representantes Alcaldía

Amado Tauste García

Representantes de asociaciones de vecinos.

Da Inmaculada Roig Adelantado AAVV Raval de la TrinitatTrinitat Centro

Da Teresa Salvador Bellés AAVV Zona Centro

SECRETARIA

Da Marta Mulet Vilar

Excusan su ausencia:

Juan José Pérez Macián

María Madueño Muñoz

Jesús Monforte Escriche

Pau Sancho Puerto

Orden del día.

1º.- Aprobación, si procede, del acta de la sesión celebrada el día 21 de enero de 2019.



4°.- Ruegos y preguntas

En la sala de juntas de la segunda planta de la Casa Consistorial, siendo las 19 horas del día 27 de febrero de 2018, bajo la presidencia del Ilmo. Sr. Teniente de Alcaldía, Omar Braina Bou, se reúnen los señores y señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria de la Junta Municipal de Distrito Centro, con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta para dar fe del acto.

Comprobado el "quorum" de asistencia, por la Presidencia se procede a iniciar la sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día.

1.- Aprobación, si procede, del acta de la sesión anterior, celebrada el día 21 de enero de 2019.

No presentándose objeciones, el acta resulta aprobada por unanimidad.

2º.- Información Fiestas de la Magdalena 2019

El Sr. Braina comenta algunas novedades en la organización de las fiestas de la Magdalena del próximo mes de marzo que afectan de manera especial al Distrito Centro:

- Modificación del recorrido del desfile de animación.
- Modificación recorrido cercavila. Finalizará en la Plaza Clavé.
- El desfile de carros engalanados transcurrirá por la Calle Gasset y la Calle San Vicente.
- Retorno del coso multicolor a la Avda. del Rey.
- Las gaiatas 10, 7 y 11 desfilarán en comitiva desde sus carpas hasta el recinto de la mascletá.

3°.- Despacho extraordinario

No se plantean asuntos.

4°.- Ruegos y preguntas

La Sra. Roig pregunta por el cierre de la Calle Navarra durante las fiestas de la Magdalena y por la colocación de la carpa de la gaiata número 3.

El Sr. Tauste pregunta por la duración del Pregó. El Sr. Braina contesta que probablemente será más largo que en años anteriores, porque con motivo de la celebración de su 75ª edición se verá incrementada la participación.



Ayuntamiento de Castellón de la Plana

Se contesta a la Sra. Leiros a la pregunta que formuló acerca de la frecuencia de limpieza de la Plaza Albentosa. Sobre este tema, la Sra. Roig señala que debería mejorarse la limpieza de la ciudad. El Sr. García comenta que en esta materia se está realizando un trabajo importante por parte de la Corporación Municipal, y que se prevé que en un futuro los plannings de limpieza se publiquen en la Web municipal.

La Sra. Sorribes insiste en la necesidad de concienciar a la ciudadanía acerca de la limpieza de los excrementos y orines de mascotas. Se debate la dificultad de habilitar zonas de esparcimiento para perros en el Distrito Centro de la ciudad. Se solicita que se ofrezcan datos acerca de las sanciones impuestas por la no recogida de excrementos de animales en la vía pública.

A la pregunta acerca del horario de cierre de las collas no federadas, el Sr. Braina contesta que, al tratarse de locales de carácter privado, deben cesar su actividad a las 22,00 horas, y apunta que la Policía Local está desarrollando una labor destacable sobre este asunto.

La Sra. Salvador comenta la importancia de evitar el taladrar el suelo de las plazas para la colocación de carpas. El Sr. Braina contesta que se está promoviendo la instalación de carpas con contrapeso a fin de evitar este problema.

La Sra. Salvador solicita que se recuerde a los establecimientos hosteleros la necesidad de depositar la basura en los contenedores dentro del horario establecido al efecto. Se solicita que se insista en el control de la actuación de la discoteca Mambo sobre este tema y que se revise la limpieza de la Calle Huerto de Mas y el riego de los maceteros de la Plaza del Real.

Se solicita que se coloquen semáforos con contador de tiempo y que se amplíe el tiempo de cruce en la Plaza M.ª Agustina, la Calle Gobernador y el cruce de Gobernador en la Plaza Borrull.

La Sra. Roig plantea que existen quejas acerca del mapa escolar. El Sr. García contesta que el 93% de las personas solicitantes obtiene plaza en la primera o segunda opción.

El Sr. Tauste plantea los problemas planteados con los bolardos. El Sr. García le contesta que la intención del equipo de gobierno era retirarlos, pero que no ha resultado posible debido a problemas técnicos que se están intentando subsanar.

La Sra. Roig insiste en la necesidad de señalizar de manera adecuada el corte de la Calle Navarra.

Siendo las 19 horas y 45 minutos de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más asuntos que tratar, el Sr. Presidente levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta.

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE CENTRE EL DIA 27 DE FEBRER DE 2019

Núm. i classe de sessió: 2/2019 (Ordinària)

Dia i hora: 27/2/2018 a les 19.00 h



ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Omar Braina Bou

Vicepresident

Sr. Ignasi Garcia Felip

Representants de grups polítics municipals

Sra. Cielo Leiros Otero Grup polític municipal Ciutadans Castelló

Sra. Soledad Sorribes Martínez Grup polític municipal PSOE

Representants d'Alcaldía

Sr. Amado Tauste García

Representants d'associacions veïnals

Sra. Inmaculada Roig Adelantado AV Raval de la Trinitat Centre

Sra. Teresa Salvador Bellés AV Zona Centre

SECRETÀRIA

Sra. Marta Mulet Vilar

Excusen la seua absència:

Juan José Pérez Macián

María Madueño Muñoz

Jesús Monforte Escriche

Pau Sancho Puerto

Ordre del dia

- 1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió celebrada el dia 21 de gener de 2019
- 2. Informació de les festes de la Magdalena 2019
- 3. Despatx extraordinari





Ayuntamiento de Castellón de la Plana

4. Precs i preguntes

A les 19 hores del dia 27 de febrer de 2019, sota la presidència del tinent d'alcaldia, Omar Braina Bou, es reuneixen a la sala de juntes de la segona planta de la casa consistorial els senyors i senyores suara esmentats, a fi de celebrar la sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte Centre, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, el president inicia la sessió i passa a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior, celebrada el dia 21 de gener de 2019

Com que no hi ha objeccions, l'acta resulta aprovada per unanimitat.

2. Informació de les festes de la Magdalena 2019

El Sr. Braina comenta algunes novetats en l'organització de les festes de la Magdalena del pròxim mes de març que afecten de manera especial al Districte Centre:

- Modificació del recorregut de la desfilada d'animació.
- Modificació del recorregut de la cercavila, que finalitzarà a la plaça Clavé.
- La desfilada de carros engalanats transcorrerà pels carrers Gasset i Sant Vicent.
- Tornada del cós multicolor a l'avinguda del Rei.
- Les gaiates 10, 7 i 11 desfilaran en comitiva des de les seues carpes fins al recinte de la mascletà.

3. Despatx extraordinari

No es plantegen assumptes.

4. Precs i preguntes

La Sra. Roig pregunta pel tancament del carrer Navarra durant les festes de la Magdalena i per la col·locació de la carpa de la gaiata número 3.

El Sr. Tauste pregunta per la duració del Pregó. El Sr. Braina contesta que probablement serà més llarg que en anys anteriors perquè, amb motiu de la celebració de la seua 75a edició, es veurà incrementada la participació.

Es contesta a la pregunta formulada per la Sra. Leiros sobre la freqüència de neteja de la plaça Albentosa. La Sra. Roig assenyala que hauria de millorar-se la neteja de la ciutat. El Sr. Garcia comenta que en aquesta matèria s'està realitzant un treball important per part de la corporació municipal i que es preveu que en un futur els *plannings* de neteja es publiquen en el web municipal.



La Sra. Sorribes insisteix en la necessitat de conscienciar la ciutadania sobre la neteja dels excrements i orins de les mascotes. Es debat la dificultat d'habilitar zones d'escampament per a gossos al Districte Centre de la ciutat. Se sol·licita que s'oferisquen dades sobre les sancions imposades per la no-recollida d'excrements d'animals en la via pública.

A la pregunta sobre l'horari de tancament de les colles no federades, el Sr. Braina contesta que, en tractar-se de locals de caràcter privat, han de cessar la seua activitat a les 22.00 hores, i apunta que la Policia Local està desenvolupant una labor destacable sobre aquest assumpte.

La Sra. Salvador comenta la importància d'evitar fer forats al terra de les places per a la col·locació de carpes. El Sr. Braina contesta que s'està promovent la instal·lació de carpes amb contrapés a fi d'evitar aquest problema.

La Sra. Salvador sol·licita que es recorde als establiments hostalers la necessitat de depositar el fem als contenidors dins de l'horari establit a aquest efecte. Se sol·licita que s'insistisca en el control de l'actuació de la discoteca Mambo sobre aquest tema i que es revise la neteja del carrer Hort de Mas i el reg dels portatestos de la plaça del Real.

Se sol·licita que es col·loquen semàfors amb comptador de temps i que s'amplie el temps per a creuar a la plaça Maria Agustina, al carrer Governador i a l'encreuament del carrer Governador amb la plaça Borrull.

La Sra. Roig planteja que hi ha queixes sobre el mapa escolar. El Sr. García contesta que el 93 % de les persones sol·licitants obté plaça en la primera o segona opció.

El Sr. Tauste planteja els problemes que hi ha amb els pilons. El Sr. García li contesta que la intenció de l'equip de govern era retirar-los, però que no ha resultat possible a causa de problemes tècnics que s'estan intentant esmenar.

La Sra. Roig insisteix en la necessitat de senyalitzar de manera adequada el tall del carrer Navarra.

I a les 19 hores i 45 minuts de la data indicada en l'encapçalament, sense que hi haja més assumptes a tractar, el president alça la sessió, de la qual cosa, com a secretària, en done fe i, perquè conste, estenc aquesta acta.